
封閉貼耳式設計、動圈式

30mm的驅動單元
高能量的釹鐵磁心

可折疊及旋轉的結構易於作單耳監聽

寬而舒適的頭帶

具止動結構可伸縮的頭帶

高效率、大音量

Closed supra-aural, dynamic design 
30mm drivers 
Neodymium magnets 
Folding swing-arms allow for one-sided 
monitoring 
Wide, comfortable headband  
Detented adjustable headband
High SPL capability 

Professional Monitor Headphones
H D 5 7 2  系 列 監 聽 耳 機



簡單收納、物超所值 
Great Value in a Foldable Headphone 
 
HD572系列是貼耳式設計的耳機，呈現令人深刻的音質、高音量輸出及優越聆聽舒適感。HD572系列提供兩種音

色，其中HD572在低頻的強化上，能呈現出鼓聲的衝擊力及動能，優化的中、高音頻段，突顯了解析度及細節，縱

使在吵雜的環境中，仍不影響你的監聽工作。而HD572B則體現了專業監聽的味道，在低、中、高三頻上獲得極佳

的平衡，適合長時間監聽也不會產生聽感上的疲勞，獲得一般大眾及專業人士的喜愛。

可折疊及旋轉的結構允許作單耳監聽使用，並且可縮小，放在你的袋中，一點也不佔空間。這些特性加上舒適、

寬、塑料射出且可止動調整的頭帶，使得HD572系列是非常適合監聽及DJ使用的耳機。堅固的結構如同它的舒適性

一樣，讓人印象深刻，而且聲音的表現充滿了具有能量的低頻及準確的音像。 

 
The HD572 series is a supra-aural closed-back headphone that comes in 2 versions to suit both professionals 
and music lovers.  The HD572 features a powerful bass punch, expressly designed to convey the power of drums, 
while the enhanced mid and high frequencies give high resolution and detail.  The HD572B presents a professional 
monitoring feel, working well even in noisy environments and maintaining its comfort even in a long session.  With 
its excellent balance in low, mid and high bands, the HD572B has become a great choice for professionals and 
consumers alike.  

The folding swing-arms allow for one-sided monitoring and will fold into a small package that takes almost no space 
in your bag.  All these features plus a wide, comfortable, molded and detented adjustable headband, make the 
HD572 series ideal for studio and DJ use.  The ruggedly constructed HD572 series’ comfort level is as impressive 
as its powerful low end and accurate sonic imaging.

兩種音色滿足你對聲音的品味 
2 Sound Profiles To Suit Your Taste

HD572 
在低頻的強化上，能呈現出鼓聲的衝擊力及動能，優化的中、高音頻段，突顯了解析度及細節。 
HD572 features an exceptional bass punch to emphasize the power of drums, while the enhanced mid and high 
frequencies give high resolution and detail.

HD572B 
專業監聽的味道，在低、中、高三頻上獲得極佳的平衡，適合長時間監聽也不會產生聽感上的疲勞。 
The HD572B presents a professional monitoring feel with its excellent balance in low, mid and high bands and it 
will maintain its comfort even in a long session. 

規格 Specifications

型式Type 
動圈、貼耳封閉式 
Dynamic, supra-aura, closed-back

驅動單元Driver 
Φ30mm, 釹鐵, neodymium 

靈敏度Sensitivity 
101dB SPL (1mW) at 1KHz

頻率響應Frequency Response 
20 – 20,000Hz

最大輸入功率Maximum Input Power 
200mW

額定阻抗Rated Impedance 
24Ω@ 1KHz

總諧波失真Total Harmonic 
Distortion 
<0.25% @ 1kHz/1V 

耳罩Earpad 
人造皮 
Leatherette

耳罩至耳朵壓力Head Band 
Pressure 
約3.5牛頓 
Approx. 3.5N 

線材Cable 
2m(6.6 ft.)

接頭Connector 
鍍金立體3.5mm接頭  
Gold-plated stereo mini jack 

淨重(不含線)Net Weight 
130g(4.58 oz)

隨貨附件Furnished Items

3.5/6.3mm鍍金立體轉接頭 
Gold-plated 1/8” to 1/4” adapter 
料號P/N JA10063350902

替換零件Replacement Parts

耳罩Earpad 
料號P/N  AU10005720100

mm / inch

70 / 2.76182 / 7.17

156 / 6.14

可旋轉耳罩  
Rotating earpiece

可折疊結構  
Folded construction

可伸縮頭帶  
Retractable headband

www.superlux.com.tw


